

FOOD & DRINKS



Drinks at the bar, food from the buffet - all plant-based.
We are happy to clear the table for you.

planted.bistro
by **HILTL**

SINCE 1898

Gegründet 1898 durch Ambrosius Hiltl, ist das Haus Hiltl gemäss Guinness World Records das älteste vegetarische Restaurant der Welt. Planted steht für innovativen und nachhaltigen Genuss ohne Tierleid, Werte die wir ebenfalls teilen und so zu unserer Partnerschaft geführt haben. Darum sind wir im Kemptthal und freuen uns, im planted.bistro by Hiltl unsere Gäste in unserem ersten pflanzlichen Restaurant zu begeistern. Die Hiltl AG wird in der 4. Generation mit Rolf Hiltl als Inhaber und Coach geführt und seit über 120 Jahren verwöhnen wir mit gesundem Genuss: Restaurant und Take Away am Hiltl Buffet oder als stilvolle Eventlocation mit Hiltl Catering.

Founded in 1898 by Ambrosius Hiltl, Haus Hiltl is the world's oldest vegetarian restaurant according to Guinness World Records. Planted stands for innovative and sustainable indulgence without animal suffering, values that we also share and which have led to our partnership. That's why we are in Kemptthal and look forward to inspiring our guests in the planted.bistro by Hiltl with our first plant-based restaurant. Hiltl AG is run today in its 4th generation with Rolf Hiltl as owner and coach and we have been pampering our guests with healthy indulgence for over 120 years: Restaurant and Take Away at the Hiltl Buffet or as a stylish event location with Hiltl Catering.

RESPONSIBILITY



Mit vegetarischem & veganem Genuss begeistern wir unsere Gäste seit 1898.
With vegetarian & vegan indulgence we delight our guests since 1898.

Dank der wiederverwendbaren Hiltl Bento Bowl und unseren Bring Your Own-Waagen schützen wir den Planeten. Take-Away-Gäste mit eigenem Mehrwegbehälter oder -becher profitieren zudem von einer Preisreduktion.
Thanks to the reusable Hiltl Bento Bowl and our Bring Your Own scales, we are protecting our planet. Take away guests with their own Take Away bowl or cup benefit from a price reduction.



Wir retten mit sozialen Institutionen übriggebliebene Lebensmittel & kämpfen als offizielle Waste Warriors mit «Too Good To Go» gegen Food Waste.
We rescue leftover food with social institutions & fight against food waste as official Waste Warriors with «Too Good To Go».

Wir setzen auf nachhaltiges oder wiederverwendbares Take-Away-Geschirr. Unsere ökologischen PLA-Becher für unser gratis Wasser entsorgen wir im Bio-Abfall.
We rely on sustainable, reusable take away dishes and our ecological PLA cups for free water are disposed with our organic waste.



Rund 250 Menschen aus über 80 Nationen - das ist unser Hiltl-Team! Füreinander mit Vertrauen, Wertschätzung und Respekt.
Around 250 people from over 80 nations - that's our Hiltl team! For each other with trust, appreciation and respect.



HOW IT WORKS

Eat in

1. Platz finden.
Find a seat.
2. Teller oder Schale nach Lust & Laune füllen.
Fill up your plate or bowl.
3. An der Theke wägen lassen, Getränk wählen und bezahlen.
Weigh it at the bar, choose a drink and pay.
4. Geniessen! Wir übernehmen gerne das Abräumen.
Enjoy! We are happy to clear the table for you.

Take Away

1. Hiltl Bento Bowl oder eigener Mehrwegbehälter mitbringen, auf der Bring your Own-Waage wägen & Etikette auf dem Behälter anbringen oder Hiltl Take-Away-Schale nehmen.
Bring your Hiltl Bento Bowl or your own Take Away bowl, weigh on our Bring Your Own scale & place label on bowl or choose a Hiltl Take Away bowl.
2. Nach Lust & Laune füllen, aus der Vitrine weitere Köstlichkeiten und Getränke schnappen.
Fill it up and find some more delicious treats and drinks in our display.
3. An der Theke wägen lassen, bezahlen und genießen!
Weigh it at the bar, pay and enjoy!

Take Away Discounts

Bring Your Own bowl: 1.- on your order

Drinks: -.50, Bring Your Own cup -.80

excl. alcohol & bottled drinks - discounts can't be cumulated

For VAT reasons, Take Away is not allowed to be enjoyed at our tables.

FOOD

Breakfast Buffet / 100 g	4.10
Monday to Friday until 10.30 am	
Hiltl Buffet / 100 g	4.60
Monday until Friday	
Take Away / 100 g	4.10
1.- discount on your order if you bring your own bowl	
Soup	8.50
Daily Soup	
Sandwich	
Wide selection in our display	
Croissant	
Knusper	1.50
Dessert	
Cake	5.-
Cookies	4.50
Blackie	5.-

Alle Preise in CHF inkl. MwSt.

No Take Away discount on Sandwiches, Croissants & Desserts.

COFFEE & TEA

Fairtrade Coffee by the local roastery Henauer*

Espresso	4.30
Kaffee	4.30
Espresso Macchiato	4.50
Double Espresso	5.30
Milchkaffee	5.30
Flat White	6.-
Latte Macchiato	6.-
Cappuccino	5.70
Extra Espresso Shot	+1.-

*Exclusive Hiltl blend coffee beans available at checkout counter

with Oat Drink, Almond Drink, Soy Drink (all organic)

Latte & Chai 6.20

Indian Chai homemade Chai Syrup, Garam Masala

Masala Chai spiced Tea, unsweetened

Heisse Schoggi homemade Chocolate Sauce

mit Haferdrink, Mandeldrink, Sojadrink (alle bio)

with Oat Drink, Almond Drink, Soy Drink (all organic)

Fresh Tea 5.70

Zitronenthymian-Lemongrass Lemon Thyme, Lemongrass

Ingwer Ginger

Pfefferminze Peppermint

Teabag Blend 4.70

Kräutertee Herbs

Verveine Verbena

Kamille Camomile

Schwarztee Black Tea

Grüntee Green Tea

Rooibos

Früchtetee Fruits

Jasmine



HOMEMADE

Smoothie & Juice	25 cl	50 cl
Seasonal Smoothie	7.-	
Seasonal Juice		
Tutti Frutti Pear, Apple, Banana, Kiwi, Orange		
Fitness Fennel, Apple, Lemon		
Orange	6.50	
Ginger Shot 6cl	5.50	
Lemonade & Punch	5.-	6.-
Seasonal		
Ingwer-Zitrone Ginger, Lemon		
Passionsfrucht-Pfirsich Passion Fruit, Peach		
Ice Tea	5.-	6.-
Seasonal		
Classic Ceylon, Fruit Tea, Lemon		
Rooibos Orange, Lemongrass, Rosemary, unsweetened		
Kräuter Alpine Herbs, Lemon Balm, Peppermint, unsweetened		
Dragon Oolong, Grapefruit, Elderflower		
Water & Softdrink		
Still, Sparkling filtered, sparkling	3.80	4.50
Gurken-Ingwer Cucumber, Ginger		5.50
Coca Cola 45cl, Apfelschorle 50cl		5.-



BEER & WINE

Beer from the tap

Hiltl Draft Chopfab

25 cl 50 cl

5.50 8.–

Beer

Hiltl Draft / Amber Chopfab

Ingwer Panaché homemade Ginger Syrup

Appenzeller Leermond non-alcoholic

Estrella Daura glutenfree

33 cl

6.50

7.–

6.–

7.–

Prosecco

Hiltl Prosecco Treviso DOC

10 cl 75 cl

8.50 49.–

Hiltl Wine

Züri Weiss Rauschling

Züri Rosé Blauburgunder

Züri Rot Pinot Noir, Dornfelder

7.50 46.–

7.50 46.–

8.– 54.–

DRINKS

Apéritif

Negroni Jsotta Bitter, Tanqueray Gin, Jsotta Rosso

Basil Spritz Hiltl Prosecco, Basil, Lime

Apérol Spritz

Gespritzter Weisser süss/sauer

Hugo

13.–

12.–

8.–

12.–

Die Jugendschutzgesetze verbieten den Verkauf von Alkopops, Spirituosen oder Apéritifen an unter 18-Jährige und von Wein, Bier und gegorenem Most an unter 16-Jährige. Swiss youth protection legislation prohibits the sale and passing on of alcopops, spirits and aperitifs to persons under eighteen and of wine, beer and cider to persons under sixteen.



VEGIMETZG

Green Thai Paste	6.50
Red Thai Paste	6.50
Mango-Apfel-Chutney	7.50
Dattel-Chutney	7.50
Chili-Chutney	6.50
Cocktail-Sauce	7.50
BBQ-Sauce	6.50
Sweet-Chili-Sauce	12.50
Hiltl Bolognese	11.90

HITL AKADEMIE

Im 5. Stock vom Haus Hiltl an der Sihlstrasse 24 in Zürich befindet sich die Hiltl Akademie, das Kompetenzzentrum für vegetarische und vegane Ernährung. Dort finden jährlich über 300 öffentliche Kochkurse, Online-Kochkurse und Profischulungen statt. Unsere Rezeptentwicklung entwickelt dort unseren gesunden Genuss, dabei entstehen regelmässig neue Kochbücher. Viel Vergnügen beim Kochen und mit unserem nachhaltigen Merchandise!

The Hiltl Academy, our competence center for vegetarian and vegan nutrition, is located on the 5th floor of Haus Hiltl at Sihlstrasse 24 in Zurich. More than 300 public cooking courses, online cooking courses and professional training courses take place there every year. Hiltl's own recipe development department develops our healthy indulgence there, and new cookbooks are regularly produced. Have fun cooking and with our sustainable merchandise!



COOK BOOKS

Hiltl. Vegetarisch nach Lust und Laune (DE)	59.-
Virtuoso Vegetarian (EN)	
Saveurs et fantaisies végétariennes (FR)	
Hiltl. Vegetarisch. Die Welt zu Gast (DE)	59.-
Veggie International. A world of Difference (EN)	
Greentopf (DE/FR)	49.-
Vegan Love Story (DE/EN)	59.-
Meat the Green (DE/EN/FR)	49.-
Globi kocht Vegi (DE) inkl. Globi Topflappen	29.80
tibits at home (DE/EN)	45.-
#tibits (DE)	45.-

EVENTLOCATION

Das planted.bistro by Hiltl verfügt über zwei Event & Seminarräume.

The planted.bistro by Hiltl has two event & seminar rooms.

Für inspirierende Ideen & ein auf Ihre Bedürfnisse zugeschnittenes Angebot, hilft Ihnen das Event-Team von planted. gerne weiter.

For inspiring ideas & an offer tailored to your needs, the planted. event team will be happy to help you.

MORE HILTl LOCATIONS
hiltl.ch/eventlocations

Planted Foods AG
event@eatplanted.com



- ① Haus Hiltl, Vegimetzg, Akademie
- ② Hiltl Sihlpost
- ③ Hiltl Dachterrasse
- ④ Hiltl Langstrasse
- ⑤ Hiltl Pflanzbar

- ⑥ Hiltl am Strand Mythenquai
- ⑦ Hiltl am See Kilchberg

Book your Hiltl Location
hiltl.ch/eventlocations

planted.bistro by Hiltl
Kemptpark 32-34
8310 Kemptthal
+41 (0)44 888 88 07
hiltl.ch

#hiltl @hiltl
hiltl.ch/feedback

W.A.S.T.E.L.L. U.S. H.O.W. I.T.

RATE US ON
TripAdvisor & Google